
Ђорђе Вукадиновић: После јучерашњег покушаја да закажем конференцију за штампу и одговора секретаријата парламента „да нема слободних термина“, јутрос сам поново покушао и још увек нема одговора
петак, 12 април 2019 13:10

Народни посланик и главни уредник Нове српске политичке мисли, Ђорђе
Вукадиновић објавио је на Твитеру да је преко секретаријата парламента покушао
да закаже конференцију за медије, али је из секретаријата одговорено “ да нема
слободних термина“, иако је у том тренутку, на сајту скупштине и парламента била
заказана само једна конференција за штампу од стране Александра Мартиновића.

  

"Јутрос сам поново покушао да кроз систем парламента закажем конференцију за
штампу у једном од расположивих термина - а сви су расположиви, јер, сем једне
конференције Александра Мартиновића, сви термини су празни - баш као и
скупштински хол (види слику). Нема одговора.", написао је Вукадиновић на
Твитеру

  
  

Јутрос сам поново покушао да кроз систем парламента закажем конференцију за штампу
у једном од расположивих термина - а сви су расположиви, јер, сем једне конференције
Александра Мартиновића, сви термини су празни - баш као и скупштински хол (види
слику). Нема одговора... pic.twitter.com/c5cmQkbwzO

  — Ђорђе Вукадиновић (@djordjenspm) 12. април 2019.    
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https://t.co/c5cmQkbwzO
https://twitter.com/djordjenspm/status/1116626844382404610?ref_src=twsrc%5Etfw
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На поновљено инсистирање добијен је одговор „да је такав став стигао из кабинета
председнице скупштине Маје Гојковић“.

  
  

Данас у 13h покушао сам да закажем конф. за новинаре за  сутра у холу скупштине у 11
и 20. У том часу на сајту скупштине и е-парламенту има само најава за Мартиновића за
11 и 55. Из секретаријата одговарају да не може, "зато што су сви термини заузети". Има
ли краја безобразлуку?

  — Ђорђе Вукадиновић (@djordjenspm) April 11, 2019   
  

Верујем да многи не разумеју размере овог скандала. Наизглед, то је само ситница у
мору безобразлука и злоупотребе. Али то је, заправо, слично оним фантомским
амандманима, још један еклатантан и неодбрањив пример страначке узурпације ове 
институтуције и њене стручне службе.

  — Ђорђе Вукадиновић (@djordjenspm) April 11, 2019    

„Верујем да многи не разумеју размере овог скандала. Наизглед, то је само ситница у
мору безобразлука и злоупотребе. Али то је, заправо, слично оним фантомским
амандманима, још један еклатантан и неодбрањив пример страначке узурпације ове
институције и њене стручне службе“, реаговао је поводом тога Ђорђе Вукадиновић.
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https://twitter.com/djordjenspm/status/1116350602592825345?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/djordjenspm/status/1116402132566122497?ref_src=twsrc%5Etfw
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